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تیم فوتبال استقلال درحالی همچنان به کار خود ادامه می دهد که به نظر می رسد 
در روزهای اخیر گشایشی از لحاظ مسائل اقتصادی برای این تیم ایجاد شده باشد. 
استقلالی ها که با یک اسپانسر موقت )شرکت تمشک( کار را آغاز کرده اند بعد از 4 
دیدار به مذاکرات خود با شرکت های معتبر و بزرگ تر ادامه داده و سرانجام موفق 
شده اند با یک قرارداد سه ساله با یکی از اپراتورهای تلفن همراه به نام رایتل به توافق 
برسند و با این شرکت قرارداد ببندند.  نکته قابل توجه اینکه 
طی روزهای گذشـــته از حواشی ایجادشده درخصوص 
اسپانسر قبلی استقلالی ها از بالا گرفتن کار بین باشگاه 
با این شرکت خبر دادیم. درواقع این اسپانسر که متعهد 
شده بود برای چهار بازی ابتدایی فصل ۲۰ میلیارد تومان به 
استقلال بپردازد و به همین منظور دو چک به مبالغ  1۲.5و 7.5 
میلیارد به سر رسید تاریخ های بیستم و سی ام شهریورماه در وجه باشگاه 
استقلال صادر کرد، با سپری شدن این دو تاریخ، این شرکت وعده داده بود تا 
این دو چک در تاریخ هفتم مهرماه پاس شود.  حتی در این خصوص خبر دادیم که 
به نظر می رسد استقلالی ها امید چندانی به وصول مطالبات خود ندارند، بااین حال 
با توجه به ضمانت های سفت و سختی که باشگاه استقلال از این شرکت به دست 
دارد، می تواند با کشاندن کار به مراجع ذی صلاح به اندازه ۲۰ میلیارد تومان از این 
شرکت خسارت دریافت کند. بااین حال به تازگی از باشگاه استقلال خبر می رسد 
که گویا این شرکت در تازه ترین وعده خود به استقلالی ها به آنها قول داده تا یک ماه 
آینده بدهی خود به آبی ها را پرداخت و با آنها تسویه حساب کند، حتی به همین 
منظور شنیده می شود این پرداختی ها از روزهای قبل آغاز شده و قرار است طی 
یک ماه طبق این وعده با استقلالی ها به تدریج تسویه شود. درحالی برخی رسانه ها از 
ادامه همکاری این شرکت با استقلال خبر می دادند که درنهایت بدقولی ها و نگرفتن 
مجوز لازم باعث شد استقلال به سمت وسوی مذاکره با اسپانسرهای جدید برود. 

  تسویه حساب شدنی است؟
همچنین درباره رایتل اسپانسر جدید استقلال 
شـــنیده می شـــود این اپراتور تلفن همراه از روز 
گذشـــته پرداختی های خود را آغاز کرده و قرار 

اول  گام  در  مبلغ قابل توجهی را به باشگاه تزریق کند. اســـت 
در این خصوص باشگاه استقلال اقدامات لازم برای پرداختی به بازیکنان را آغاز 
کرده و احتمالا با مبلغ واریزی از سوی رایتل، اقدامات اولیه برای تسویه حساب 
مطالبات فصل گذشته با بازیکنان این تیم در دستور کار قرار خواهد گرفت. شنیده 
می شـــود احتمالا در این مرحله واریزی به بازیکنان اســـتقلال، برخی از آنها حتی 
درصد کمی از قرارداد فصل جدید خود را نیز دریافت خواهند کرد. به این ترتیب 

به نظر می رسد شرایط از لحاظ مالی برای استقلالی ها بهتر شده و درنهایت پس از 
5 روز اعتصاب، تمرینات شاگردان نکونام از سر گرفته خواهد شد. البته مجموع 
مبلغ مطالبات بازیکنان به طور قطع از اولین پرداختی اسپانسر جدید تا حدودی 
بیشتر است و مشخص نیست چطور قرار است این وعده یعنی تسویه حساب با 

بازیکنان با پرداختی فوق عملی شود. 

  حجت از همه جا بی خبر!
نکته قابل توجه اینکه استقلالی ها امسال درحالی با مشکل سقف بودجه مواجه 
شـــده اند که بســـیاری از هواداران و برخی استقلالی های سابق توپ تقصیرات را 
به زمین آجورلو انداخته اند و وی را از بابت افزایش بی رویه قراردادهای بازیکنان 
که باعث شده این تیم با بدهی های سرسام آوری مواجه شود، مدیرعامل اسبق 
استقلال را مقصر می دانند. البته واقعیت امر می تواند مرتبط با همین موضوع باشد 
اما نکته مهمی که باعث شده استقلال در فصل جاری به حال و روز فعلی دچار 
شود تا حدود زیادی به اقدامات سرپرست سابق باشگاه مربوط می شود که بدون 
توجه به مجموع مبلغ قرارداد بازیکنان این تیم در فصل جدید، در جلسه با مسئولان 
فدراسیون فوتبال با مدیران باشگاه ها، زیربار خواسته فدراسیون درخصوص امضای 
صورتجلســـه ســـقف بودجه 31۰ میلیاردی رفته و تعهد می دهد اما بعدا از اینکه 
باشگاه استقلال با مجموع قراردادی حدود ۲۰۰ میلیارد بیشتر از سقف بودجه ای 
که فدراسیون آن را الزام کرده است، ابراز بی اطلاعی می کند.  درواقع مشکل استقلال 
از جایی آغاز شد که با توجه به قرارداد سال گذشته 48۰ میلیاردی استقلالی ها که 
برای فصل جدید با توجه به تورم موجود حداقل به 53۰ میلیارد افزایش پیدا کرد. 
کریمی بدون توجه به این موضوع که چطور تیمی که می خواهد تقویت شود باید ۲18 
میلیارد به صورت طبیعی از هزینه های فصل جدید خود را کاهش دهد، در جلسه 
با مسئولان فدراسیون زیربار قانون جدید رفته و بدون اعتراض یا اعلام کوچک ترین 
ابراز گلایه یا نگرانی، صورتجلسه تصویب این قانون را امضا می کند. جالب اینکه با 
جدایی قایدی و محبی تا حد زیادی از این سقف آزاد شده اما ورودی های جدید 

در زمان کریمی باعث می شود دوباره این سقف به مرز برسد. 

  برگزاری جلسه هیات مدیره در هاله ای از ابهام
همچنیـــن از باشـــگاه اســـتقلال خبـــر می رســـد که قرار اســـت بـــه زودی اعضای 
هیات مدیـــره این باشـــگاه جلســـه ای را ترتیـــب دهند تا برخـــی اقدامات جدید 
اقتصادی باشگاه مورد بررسی قرار گیرند و اعضا درباره آنها به جمع بندی های لازم 
برسند.  این جلسه به گفته یکی از اعضای هیات مدیره درحالی قرار است امروز 
و فردا برگزار شـــود که ســـایر اعضا نســـبت به زمان برگزاری آن اعلام بی اطلاعی و از 
زمان آن ابراز بی خبری کرده اند. جلسات قبلی هیات مدیره به خاطر غیبت رئیس 
هیات مدیره باشگاه برگزار نشده و احتمالا جلسات بعدی به همین سرنوشت دچار 
خواهند شد. به نظر می رسد استقلالی ها برای برگزاری جلسات هیات مدیره خود 
با مشکلات عدیده ای برخوردار باشند و برخی موانع فعلا باعث شده زمان جلسه 

بعدی آبی ها در هاله ای از ابهام باشد. 

تازه ترین وعده اسپانسر سابق: یک ماهه تسویه می کنیم

نخستین پرداختی 
اسپانسر جدید و پایان اعتصاب

چه کسی استقلال امسال را نابود کرد؟

یکی به بیرانوند 
حرف نزدن یاد بدهد!

سرانجام طلسم طلای آسیا شکست و تیم ملی والیبال ایران با هدایت 
بهروز عطایی به مدال زردرنگ بازی های آسیایی هانگژو دست یافت. 
حذف بسیاری از ملی پوشان مدعی در رشته های مختلف سبب شد 
برای کسب طلای نخست اینقدر معطل شویم اما سرانجام نخستین 
مدال خوشرنگ به چنگ آمد. بیشتر از اینکه عطایی یا داورزنی یا والیبال 
به این مدال نیاز داشـــته باشـــند، کاروان ایران بود که این مدال را جشـــن 
گرفت و فریاد زد. طلای اول برای روحیه دیگر ورزشکاران اهمیت بالایی 
دارد و فشار و استرس را از روی بقیه ورزشکاران کم می کند. امید که خیلی 

زود شاهد صید مدال طلا توسط دیگر ورزشکاران باشیم. 

جز اظهار تاسف نسبت به سخنان بیرانوند در برنامه تلویزیونی »فوتبال 
«، واژه دیگری سراغ ندارم. این میزان از طلبکار بودن از زمین و زمان، از  برتر
یک فوتبالیست بعید است. واقعا اینجا جایش نیست که بخواهم تک تک 
سخنان او را نقد کنم که خودش مثنوی هفتاد من کاغذ است. فقط دعا 
می کنم فوتبالیست های فوق حرفه ای ما با میلیاردها تومان درآمد سالانه 
و حتی ماهانه، یاد بگیرند که قبل از حضور در برنامه های اینچنینی از 
مشـــاوران مختلف کمک بگیرند و هر حرفی را بر زبان نیاورند. نیاز به 

طلبکار بودن از زمین و زمان نیست. 
نکته مهم: همین صحبت هایی که بیرانوند درمورد هوادار متمول انجام 
داد، خودش رسما می تواند برای باشگاه های دیگر سند و مدرک گذر این 

تیم از سقف قرارداد باشد! 

الهه منصوریان در پاســـخ به این ســـوال که چرا کار حریفش را در همان 
راند نخست تمام نکرد گفت: »بعد از سال ها به دلیل اینکه حریف ما 
هم لباس مناســـبی داشـــت و مسابقه ام پخش زنده بود به خاطر همین 

دوست داشتیم ووشو را به مردم ایران نشان دهیم.«
تلخ ترین جمله ای است که یک ورزشکار بین المللی مثل الهه منصوریان 
می تواند بیان کند. اینکه دوست دارد در تلویزیون سرزمین مادری خودش 

بیشتر دیده شود! حقیقتا نوشتن در این مورد کار آسانی نیست!

جلسه مهدی تاج و جواد نکونام، سرانجام رقم خورد. از استقلالی جماعت 
که آبی گرم نشد مگر اینکه رئیس فدراسیون پای صحبت های سرمربی 
ایـــن تیم بنشـــیند و شـــاید برای حل اختلافات او بـــا خطیر پا به میدان 
بگـــذارد. اوضاع اســـتقلال مطلوب نیســـت. تا امـــروز بارها و بارها پیش 
آمده که سرمربی و مدیر تیم آب شان با هم در یک جوی نرفته اما این بار 

دیگر نوبر است. امید که این جلسه باعث ایجاد یک برون رفت شود. 

با نزدیک شدن به زمان برگزاری هفته دوم مسابقات لیگ قهرمانان آسیا، 
بســـیار نگران وضعیت چمن و میزبانی نمایندگان کشـــورمان هستیم. 
وضعیت چمن آزادی که بهتر نخواهد شد. ببینیم اصفهان در میزبانی 
تیم پرمهره الاتحاد آبروداری خواهد کرد یا نه! دست کم خیال همه راحت 
است که ورزشگاه نصف جهان را با استخر و دریاچه آب نداده اند و در 

نتیجه کیفیت چمنش مطلوب مانده!

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

هومن جعفری
خبرنگار
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گهیݤݤݤ مزایده آݤݤݤ
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صدای نخبگان
 نگاه جــوانان
FA R H I K H T E G A N

FARHIKHTEGANONLINE

گهیݤݤݤ مزایده آݤݤݤ
دانشگاه آزاد اسامی واحد انار درنظر دارد گلخانه های هیدروپونیک طرح گاتیک 

با ارتفاع 7.5 متر این واحد دانشگاهی را به متراژ 113۰۰ مترمربع با تمام امکانات و 

تجهیزات به صورت مزایده به بخش خصوصی واگذار نماید. لذا از کلیه متقاضیان 

گهی به مدت 1۰ روز کاری جهت بازدید و  دعوت به عمل می آید از تاریخ درج آ

دریافت اسناد به دفتر فنی دانشگاه واقع در ساختمان اداری– طبقه سوم مراجعه 

نمایند و پس از تکمیل، اسناد را به دفتر حراست واحد واقع در طبقه دوم ساختمان 

اداری تحویل دهند. هزینه چاپ در روزنامه محلی و کشوری به عهده برنده مزایده 

می باشد. سایر شرایط در مدارک مزایده درج شده است جهت کسب اطلاعات 

بیشتر با ۰9133917361 آقای بهارستانی تماس حاصل فرمایید. آدرس دانشگاه: 

استان کرمان- شهرستان انار 
 روابط عمومی دانشگاه آزاد اسامی واحد انار

صدای نخبگان، نگاه جوانان

روزنـــــــامه فرهیختـــــــگان
FA R H I K H T E G A N

WWW.FDN.IR

f a r h i k h t e g a n o n l i n e

گهی دعوت مجمع عمومی عادی نوبت دوم ݢآ ݢ
به طور فوق العاده

گهی: 1402/07/05 یخ انتشار آ تار
شرکت تعاونی مسکن کارکنان دانشگاه آزاد اسامی سماء رودهن

به شماره ثبت 263 و شناسه ملی 10100010530
گهی دعوت مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده نوبت دوم آ

بدینوســـیله از کلیه اعضا و نمایندگان قانونی اعضا دعوت می شـــود تا در مجمع عمومی عادی به طور 
فوق العاده نوبت دوم برای ســـال مالی منتهی به 14۰1/1۲/۲9 که رأس ســـاعت 14 روز پنجشـــنبه مورخ 
14۰۲/۰7/۲۰ در محل رودهن بلوار امام خمینی به سمت تهران خیابان ملاصدرا خیابان پاسداران مجتمع 

فرهنگی وصال تشکیل می گردد حضور به هم رسانند.
ی مجمع، از ساعت 8 الی 16 به همراه  کثر تا ۲4 ساعت پیش از برگزار توجه: نمایندگان اعضا باید حدا
کننده نمایندگی با در دست داشتن مدارک عضویت تعاونی و کارت شناسایی معتبر در  عضو اعطا
محل دفتر شـــرکت تعاونی حاضر گردند. لازم به ذکر اســـت جهت شـــرکت در جلســـه مجمع، به همراه 
داشـــتن کارت عضویت الزامی اســـت در غیر اینصورت همراه داشـــتن کارت ملی و اصل برگ ســـهام و 

درصورت داشتن وکالتنامه، اصل وکالتنامه الزامی می باشد.
دستور جلسه:

1- بررسی و تصویب گزارش هیات مدیره و بازرس و حسابرس در خصوص عملکرد سال مالی 14۰1
2- تصویب صورت های مالی برای سال مالی منتهی به 14۰1/1۲/۲9

3- تصویب بودجه برای سال مالی 14۰۲
4- تصمیم گیـــری در خصـــوص افـــرادی کـــه آورده نقدی مصـــوب مجمع عمومی مـــورخ ۲8 دی 14۰۰ را 

تادیه ننموده اند.
5- انتخاب بازرسان قانونی برای سال مالی منتهی به 14۰۲/1۲/۲9

6- انتخاب حسابرس مستقل برای سال مالی منتهی به 14۰۲/1۲/۲9
7- تعیین هزینه ثبت نقل  و انتقالات سهام در تعاونی

8- تصمیم گیری در خصوص قرارداد جعاله و حق الجعاله برای موضوعات مربوط به زمین
ی و تصمیم گیـــری در خصوص نحوه پیگیری  9- اخـــذ مجـــوز جهـــت عقد توافقنامه جدید با شـــهردار

مسائل حقوقی زمین تعاونی
ی مناقصه طراحی و مناقصه اجرا 10-  اخذ مجوز جهت برگزار

گهی های تعاونی 11- تعیین روزنامه کثیرالانتشار برای درج آ
هیات مدیره شرکت تعاونی مسکن
کارکنان دانشگاه آزاد اسامی سماء رودهن

تبعات حرف های حاشیه ساز مرد شماره یک

بیرانوند در کمیته 
انضباطی پرسپولیس

دروازه بان شماره یک تیم ملی باز هم خبرساز شد. این بار نه به خاطر مصدومیت 
یا فســـخ قرارداد یک طرفه با باشـــگاه پرسپولیس بلکه با صحبت هایش درمورد 
مســـائل مختلف پیرامون باشـــگاهش. علیرضا بیرانوند دوشنبه شب خیلی از 
« را بدون فکر جواب داد و الان باید جوابگوی  سوالات مجری برنامه »فوتبال برتر
برخی صحبت هایش باشد. رضا درویش از برخی صحبت هایی که علی بیرو 
در این برنامه درمورد خودش و باشگاه پرسپولیس داشته خوشش نیامده و به 
این خاطر قصد دارد او را از طریق کمیته انضباطی باشـــگاهش احضار کند. 
البته این کمیته پیش از این هم نفراتی چون کمال کامیابی نیا، سیامک نعمتی و 
امیرعالیشاه )سال گذشته( را احضار کرده بود اما درنهایت رایی درمورد آنها صادر 
نکرد. در شرایط فعلی هم اگر بیرانوند به کمیته انضباطی باشگاه پرسپولیس 
احضار شد خیلی نباید این قضیه را جدی گرفت. ناگفته نماند احتمال احضار 
میلاد سرلک به خاطر دریافت دو کارت زرد بی دلیل در بازی پرسپولیس و النصر 

هم وجود دارد و در این مورد قرار است یحیی گل محمدی تصمیم بگیرد. 

پایان مصدومیت طولانی مدت مهاجم سابق قرمزها

علیپور در آستانه 
بازگشت به میادین

مهاجم ایرانی ژیل ویسنته روزهای پایانی دوری اش از میادین را سپری می کند 
و کم کم آماده بازگشت به مستطیل سبز می شود. درحال حاضر 6 هفته از لیگ 
برتر پرتغال سپری شده و علی علیپور هنوز در تمرینات گروهی تیمش شرکت 
یکن خوب پیش رفته و کادر پزشکی  نکرده است. البته روند بهبودی این باز
یکن خواسته یک  ام آرآی از زانویش بگیرد تا بعد از  باشگاه پرتغالی از این باز
یکن صادر  بررسی وضعیتش مجوز حضور در تمرینات گروهی را برای این باز
گر این مجوز صادر شود علیپور طی یکی، دو هفته آینده می تواند برای  کند. ا
یســـنته به میدان برود. او خیلی امیدوار اســـت که با بازگشت به ترکیب  ژیل و
تیم پرتغالی شانس خود را برای حضور در جام ملت ها امتحان کند. کادر فنی 
یکن شـــده بودند و این نشـــان می دهد  تیم ملی اخیرا پیگیر وضعیت این باز
یســـنته که  که امیر قلعه نویی، آقای گل ســـابق لیگ برتر را زیرنظر دارد. ژیل و
ی موفق  فصل پیش به سختی در لیگ برتر ماندنی شد، درحال حاضر از 6 باز

به کسب 6 امتیاز شده و در رده دهم جدول به سر می برد. 

عصبانیت مربی خارجی استقلال در گفت وگو با »فرهیختگان«: چرا باشگاه با من روراست نیست؟

ع چیست که ویزایم اوکی نمی شود؟ موضو
یوســـو سســـما، مربی بدنســـاز و اسپانیایی اســـتقلال که بعد از بازی با استقلال 
خوزستان راهی زادگاهش شده بود، هنوز به تهران بازنگشته و این درحالی است 
که اســـتقلال بعد از این بازی جلســـات تمرینی متعددی را پشت ســـر گذاشته و 
دو بازی دوســـتانه نیز با تیم های صنعت نفت و گل گهر را پشـــت ســـر گذاشت. 
درواقع حدود سه هفته ای می شود که این مربی خارجی که از ابتدای کار نکونام 
در خونه به خونه تا به امروز نکونام را همراهی کرده راهی کشورش شده و هنوز هم 

به تهران بازنگشته است. 
جالـــب اینجاســـت در روزهـــای اخیـــر که تمرینات اســـتقلال توســـط بازیکنان 
تحریم شده اعضای کادر فنی به جز سسما و پسرش که هنوز موفق به بازگشت 
به تهران نشده اند در تمرین حاضر می شوند. با این حال این ابهام همچنان وجود 
دارد که دلیل غیبت یوسو و پسرش در تمرین استقلال چیست؟ نکته قابل توجه 
اینکه کیانوش رحمتی یکی از اعضای کادر فنی تیم استقلال در این خصوص 
در گفت وگویـــی اعـــلام کرده بود: »دلیل این تاخیر برای ما هم مبهم اســـت. باید 
برنامه ریزی درستی صورت می گرفت. او یکی از مربیان مهم و اثرگذار تیم است 
که امیدواریم هر چه زودتر به ایران برگردد. در باشـــگاه بزرگی مثل اســـتقلال نباید 

شاهد مشکلات اینچنینی باشیم. باید از قبل هماهنگی ها صورت بگیرد.« 

جالب اینکه باشگاه استقلال در سایه تلاش برای عقد قرارداد با بلانکو و مذاکره با 
ماشاریپوف هیچ توضیحی در غیبت این دو نفر در تمرین استقلال نداده است. 
اما واقعیت ماجرا چیست؟ طبق شنیده های خبرنگار »فرهیختگان« باشگاه 
استقلال برای گرفتن ویزای توریستی برای یوسو سسما و فرزندش اقدام لازم را به 
عمل آورده اســـت این درحالی اســـت که معمولا این نوع ویزا سه چهارروزه صادر 
می شود اما هنوز این مساله پس از حدود سه هفته عملی نشده و با توجه به اینکه 
این مربی دفعه قبل با ویزا یکبار به ایران ســـفر کرده بود، برای بازگشـــت دوباره با 

محدودیت هایی مواجه شده است. 
حال اینکه در این خصوص جریان چیست و چرا باشگاه در این باره اطلاع رسانی 

نمی کند بسیار مبهم بوده و موضوع را پیچیده کرده است. 
در این خصوص یوسو سسما در گفت وگویی کوتاه با »فرهیختگان« در این مورد 
ضمن ابراز گلایه و ناراحتی از موانع موجود برای بازگشت به تهران و رفع نشدن این 
محدودیت ها تاکید کرد: »سه هفته هست به مرخصی آمده ام و هر روز می خوانم 
که می خواهند برایم ویزا بگیرند. مگر این اتفاق سه  چهار روز بیشتر طول می کشد؟ 
چرا در باشـــگاه با من روراســـت نیســـتند و واقعیت را نمی گویند؟! واقعا موضوع 

چیست که ویزایم اوکی نمی شود؟«


